
Referat fra generalforsamling 8. Juni 2024 afholdt i Ramløse Judohus. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent  
2. Formandens beretning 
3. Drøftelse af Rygårds Alle’s fremtidige status  
4. Indkomne forslag. Skal være formanden i hænde senest 1. juni 
5. Aflæggelse af regnskab 
6. Fremlæggelse af budget, samt fastsættelse af kontingent for 2025.  

Bestyrelsen foreslår 1500 kr.  
7. Valg af formand samt bestyrelsesmedlemmer  
8. Valg af revisor 
9. Eventuelt 

 

1 Til dirigent blev valgt Jacob Munch (Rygårds Alle 51) 
 

2 Formandens beretning, er tilgængelig på grundejerforeningens hjemmeside. 
WWW.sandet.dk/vejlaug-rygaarden/ 
 
Tillæg til beretningen: Formanden præciserede at alle matrikler ud til Rygårds Alle selv skal sikre at deres 
rabatter vedligeholdelse således at dræning fra området optimeres.  

3 Det blev drøftet om vejlauget skal tage ansvar for at vejrabatter renses og vedligeholdes så området 
drænes mere optimalt – en problemstilling bestyrelsen vil arbejde videre med. 
 
Bestyrelsen arbejder videre med at få kommunens tilladelse til opsætning af bom på Rygårds Alle. Hvis 
Gribskov kommune endeligt afviser opsætningen vil bestyrelsen forsøge i fællesskab med vejlaug på 
Halsnæs siden at få indsendt ansøgning til Halsnæs kommune.  

4 Ingen forslag var indstillet. 
 

5 Regnskabet for 2023 fremviser et overskud på 10.863 kr.. Der er i kontingent indbetalt 135.000 kr. – der 
er ingen betalinger i restance.  
Vedligehold af vejen andrager 120.543 for udbedring af to nedsunket brønddæksler.  
Regnskab blev godkendt.  
 

6 Bestyrelsens forslag til 1.500 kr. i kontingent blev godkendt. 
 

7 Kristen Bruun blev genvalgt til formand 
Michael Durbahn blev genvalgt. 
 

8 Bestyrelsen vil anmode John Larsen (Rygårds Alle 35) om at fortsætte som revisor. 
Erik Hartmann (Rygårds Alle 18) revisor suppleant. 
 

9 Forslag er at der på sandets hjemmeside kommer lidt info omkring, hvilke matrikel nr. , der er medlem 
samt vedtægter herunder materiale til / fra generalforsamling.  
 
Forslag til at der kan undersøges om der findes alternativer til afdræning via nuværende rørsystem. 
 
For en bedre deling af information blev det foreslået opsætning af en ”opslagstavle” på Rygårds Alle. 

Dirigent 
 

Referent 

Jacob Munch Joel Pedersen 
 

http://www.sandet.dk/vejlaug-rygaarden/

